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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 
 

 

Z AP Y T AN I E  

 

w sprawie zysków uzyskanych przez Miasto Poznań z tytułu posiadanych udziałów w spółce 

Modertrans. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z informacjami o planach zbycia przez Miasto Poznań udziałów w spółce 

Modertrans proszę o informację, jakie zyski (dokładne kwoty) pozyskał budżet Miasta 

Poznania w latach 2019 – 2021 z tytułu posiadanych udziałów w spółce?

 Jednocześnie proszę o informację, jakie są powody planowanego zbycia udziałów  

w spółce przynoszącej zyski? 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 24 listopada 2022 r. 


